
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 17. maj 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Ministeren bedes oplyse, hvorfor man i Sundhedsministeriet fravalgte lyntest af pleje-
hjempersonale, alt imens statsminister Mette Frederiksen flere gang på TV lovede dan-
skerne, at man ville indføre lyntest af plejehjemspersonale, jf. artiklen ”Mette Frederiksen
lovede lyntest på plejehjem: 'Det er tydeligt, at statsministeren ikke giver retvisende
oplysninger'" fra DR.dk den 16. maj 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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